
    
   Sida 1 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 

Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens 
allmänna utskott 2021-10-12 

Plats och tid Kommunhuset, sessionssalen, 12 oktober 2021 klockan 08.30-12.40. 
Beslutsrunda klockan 12.25-12.40. 

  
 
Beslutande Kjell Öjeryd (v) 
 Pia Sjöberg (s) 
 Ingemar Johansson (c) 
 Katarina Lövgren (s) 
 
Tjänstgörande ersättare Inger Stenlund (v), tjänstgör för Kjellan Grundström (v) 
  
Övriga deltagare Christer Normark, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Marie Strinnholm, HR-chef, § 110 
 Mari-Anne Englund, It-chef, §§ 113-114 
 Erika Hjukström, chef utveckling, §§ 115-119 
 Josephine Gabrielsson, folkhälsosamordnare, § 120 
  
Utses att justera Katarina Lövgren (s) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 

återfinns på sista sidan. 
 
Underskrifter Sekreterare Sara Grundström Paragrafer 107-120 
   
 Ordförande Kjell Öjeryd 
   
 Justerande Katarina Lövgren (s) 
__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsens allmänna utskott 
Sammanträdesdatum 2021-10-11 Paragraf  107–120 

Datum för anslagets uppsättande  Anslaget tas ner efter   

Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift  __________________________________  
 Sara Grundström 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 2 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 107    
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Allmänna utskottets beslut 
Dagens ärendelista fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande   
2 Upprop   
3 Val av justerare   
4 Meddelanden   
5 Information ordförande och kommunchef   
6 Personalärenden 2021 2021/58  
7 Information - Telefoniavbrott 2021/401  
8 Sammanträdesdagar 2022 2021/443  
9 Förstudie Fulltäcking Kungsleden/Lapplandsleden 2021/234  
10 Bredbandsstrategi för Sorsele kommun 2021 - 2025 2021/513  
11 Ansökan om bidrag till "Bok om sjukvård i Sorsele" 2021/434  
12 Skoterregleringsområde med betalledsystem i  

Ammarnäsområdet 2021/180  
13 Kommunövergripande mål 2022 2021/507  
14 Handlingsplan bygdemedel 2022 2021/435  
15 Investeringsprojekt - Arena Sorsele 2019/430 
16 Handlingsplan för införandet av barnrättslagen 2021/514 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 3 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 108    
 
Meddelanden 
 
Allmänna utskottets beslut 
Lägger meddelandena till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 
1. Kommunchef – Uppsägning av avtal med Länsstyrelsen turistbyrå för 

Naturrum, dnr 2017/257-055. 
2. Bergsstaten – Beslut om medgivande till överlåtelse av 

undersökningstillståndet Blåbärliden nr 102, dnr 2021/238-436. 
3. Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut om nytt slutdatum 2023-12-31 i projekt 

Bredband i extrem glesbygd, dnr 2016/18-534. 
4. Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut om nytt slutdatum 2023-12-31 i projekt 

Bredband till byar längs väg 363, dnr 2018/264-534. 
5. Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut om nytt slutdatum 2023-12-31 i projekt 

Bredband till nedre delen av Gargnäs, dnr 2018/278-534. 
6. Klagomål bredbandshaveri Tväråträsk, dnr 2021/419-108. 
7. It-chef – Svar på klagomål om bredbandshaveri i Tväråträsk, dnr 2021/419-

108. 
8. Bergsstaten - Beslut om förlängning av giltighetstiden för 

undersökningstillståndet Storjuktan 101, dnr 2017/125-436. 
9. Länstrafiken – Delårsbokslut 2021, dnr 2020/228-501. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 4 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 109    
 
Informationer 
 
Beslut 
Informationen noteras. 
 
Kommunchefen informerar bland annat om; 
- Lokalgruppen och lokalresursplan som tjänstepersoner inom tekniska ska ta 

fram. Den ska upp till politiken för beslut innan årsskiftet. Det är ganska 
många lokaler som ska hanteras. 

- Att leda i förändring är etablerat inom kommunledningsgruppen. Den ska 
stärka styrmodellen och den är mottagen positivt i 
kommunledningsgruppen. Arbetet fortgår. Har gett god effekt i 
ledningsgruppen, men nu måste det ner i organisationen och ut till 
medborgarna. 

- It och bredband. Där pågår en process. Bredbandsuppdraget kan bli så stort 
att det kan krävas ett politiskt beslut. Vi har för lite material att presentera 
nu. 

- Företagsklimat och medborgardialog. Demokrativeckan var en bra vecka. 
Förutsätter att demokrativeckan även ska vara nästa år. Detta är väsentligt 
för att påverka attityder. Är hoppfull att vi kan ändra utfallet i nästa års 
företagsrankingen. 

- Våld som arbetsgivarfråga. Uppstart för några veckor sedan, en otroligt bra 
utbildning som alla chefer inom kommunen får och den omfattar totalt fyra 
utbildningstillfällen. 

- Överlämning till ny kommunchef Mats Engman. Marie och Kjell har gjort 
ett fantastiskt jobb tillsammans med övriga i politiken. Kommer att ta 
kontakt med Mats i veckan, skriva ett överlämningsbrev till honom. Tydlig 
målbild för att få så kort inkörningstid som möjligt för den nya 
kommunchefen. Kommunledningsgruppen kommer att fixa detta för honom. 
Kommer att ha några dagar att återställa till Sorsele kommun och kommer 
därför att finnas här andra veckan i november för att hålla överlämning till 
Mats. 

- Nytt förslag till avtal för köp av VD-tjänst för SorseleBo AB finns nu klart 
för översyn. Bolaget ska nu titta på detta och därefter återkoppla. Det är ett 
3-årigt avtal. 

- Företagsklimat och medborgardialog. Vi lyckas inte bra i kommunikation. 
Vi syns inte i media tillräckligt mycket. Ny kommunchefen måste fortsätta 
med en plan kring detta. Vi klarar oss inte med den kommunikativa förmåga 
som vi har nu. En attraktiv kommun som Sorsele får inte försvinna från den 
mediala banan.  

 
 
 
     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 5 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 109, forts. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
- Kommunchefsrekryteringen är klar och Mats Engman börjar sin tjänst 1 

november 2021. 
- Demokrativeckan är avklarad och vi har undertecknat 

demokratideklarationen som offentliggörs av regering denna vecka. En av 
höjdpunkterna från demokrativeckan var att träffa elevrådet. Planen är nu att 
träffa dem två gång per år. 

- Vi kör en företagsklimat-resa under oktober. Vi har tappat i rankningen är 
nu på plats 70. Vi har tappat två år i rad och vi måste analysera vad detta 
beror på. Börjat en resa med träffar i Ammarnäs, nästa är i Blattnicksele, 
Gargnäs och Sorsele och ska genomföras under oktober månad. Efter detta 
lägga upp en plan för hur vi jobbar vidare framåt. Tappar i attityd från både 
politiker och tjänstepersoner samt bredband. 

- Kommunen har avsatt pengar för examensarbete. Nu finns en person som 
studerar till jägmästare och som kommer att fördjupa sitt examensarbete i 
fjällnära skog. Ska även fördjupa sig i sätt att kompensa kommunerna som 
avsätter mycket mark. Kommer att ta kontakt med Lärcentra för att ansöka 
om den ersättning som vi har avsatt. 

- Den årliga träffen med Trafikverket har varit. Blattnicksele med separering 
av gång- och cykelväg över bron i Blattnicksele kommer de att gå vidare 
med en undersökning. Det är dock långa processer och ledtider. 
Cirkulationsplatsen i Sorsele vid sjukan ligger i en utredning och där finns 
avsatta medel. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 6 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 110   Dnr 2021/58-029 
 
Personalärenden 2021 
 
Allmänna utskottets beslut 
- Informationen noteras. 
- Vård av barn ska separeras i statistik för sjukfrånvaro till nästa presentation. 
 
Ärendebeskrivning 
Allmänna utskottet har i § 71/2018, §§ 3 och 16/2021 beslutat följande struktur 

på åtgärdsplaner: 
- Återkoppling 
- Rapporter (sjuktal, semestersaldon) 
- Pågående frågor (löneprocess, upphandling, fackliga förhandlingar, 

revidering av styrdokument och avtal, rekryteringar) 
- Framtida frågor 
- Delegationsärenden (MBL-protokoll, bisyssla, avtal HR-chef Marie 

Strinnholm informerar bland annat om; 
 
Sjukfrånvaro: 
- Total sjukfrånvaro för januari till september 2021 ligger på 7,1 %, 

korttidsfrånvaro 1,7 % och långtidsfrånvaron 5,3 %. 
- 19 medarbetare har under den perioden anmält arbetsrelaterad frånvaro och 

49 medarbetare upprepad korttidsfrånvaro. 
- Aktiva åtgärder för att minska sjukfrånvaron är stöd från HR-chef i 

sjukskrivningsärenden, aktiv påminnelse vid upprepad korttidsfrånvaro, 
aktiv återkoppling månadsvis till respektive chef. 

 
Semesterlöneskuld per 31 augusti 2021 
- 4 505 702 kronor.  
 
Pågående frågor: 
- Lönebildningsprocessen. 
- Styrdokument påbörjat. 
- Lönekartläggning (påbörjad i september 2021). 
- Utbildning till chefer och medarbetare – individuell lönesättning samt 

grunderna i löneavtalen. 
- Introduktion av vår nya kommunchef – börjar 1 november 2021. 
- Många personalärenden (främst inom äldreomsorgen). 
- Nya chefer (äldreomsorgen). 
- Oro i verksamheter/enheter (främst utbildning). 
- Medarbetarenkät ligger ut att besvara nu med tre fokusområden. 
- Intranät. 
- Julgåva. 
- Riktlinjer för distansarbete. 
- Personalenheten – nya arbetssätt och medarbetare.  Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 7 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 110, forts. 
 
- Översyn av IT-enheten (dialog med andra kommuner). 
- Interna styrdokument och processer (introduktion av nya medarbetare, 

sekretessavtal, rutiner osv). 
- Budgetarbete – styrdokument. 
 
Framtida frågor: 
- Översyn flextidsavtal. 
- Översyn samverkansavtal- 
- Översyn riktlinjer för ledighet. 
- Kompetensförsörjning. 
- Arbetsgivarvarumärke. 
- Heltidsresan. 
- Tillitsbaserad styrmodell. 
- Aktivt medarbetarskap.  
- Arbetsmiljö och återkopplingen från Arbetsmiljöverket. 
- Lönebildningsprocess och alla dess delar. 
- Chefsutbildningar 2022 – grunderna i arbetslivsinriktad rehabilitering, 

arbetsrätt, arbetsmiljö. 
 
Återkoppling: 
Inget att rapportera. 
 
Beslutsunderlag 
Bildspel och muntlig redovisning från HR-chef. 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Vård av barn ska separeras i statistik för sjukfrånvaro till 
nästa presentation. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
HR-chef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 8 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 111   Dnr 2021/401-534 
 
Information - Telefoniavbrott 
 
Allmänna utskottets beslut 
Politiken tar informationen om det förbättringsåtgärder som har utförts under 
hösten 2021 och att man upprätthåller en god samverkan med Telia och 
Vattenfall, utifrån det nätasvar denna koncern har i vår kommun. De 
krisledningsplaner som framtas och uppdateras skall uppdateras med dessa 
riskfaktorer och en återkommande uppföljning bör läggas i en årlig plan. 
 
Ärendebeskrivning 
Under sommaren 2021 drabbades södra lappmarken och vår kommun av 
många strömavbrott. Några av dessa var av längre art och slog ut stora delar av 
vårt mobila nät, där Telia äger i princip alla master och åtkomstpunkter som 
tillsammans skall bygga ihop just det mobila nätet. Telia är väl medveten om 
känsligheten kring detta och har under sommaren fått erfara att även nätbrott i 
Lycksele, kan påverka kapacitet i Sorsele kommun. 
 
Det stora avbrottet uppstod när det blev en brand i ett ställverk i Storumans 
kommun. Detta inträffade den 10-11 juli och orsakade ett strömavbrott på upp 
till 9 timmar. Elavbrottet hade till följd att även telefonin slutade att fungera 
helt i delar av Sorsele kommun. Utan telefoni fungerade inte våra 
trygghetslarm. 
 
Vid efterföljande utredning har Sorsele kommuns Räddningschef tydligt 
markerat stora brister på Telias utrustning, vilket har framförts. Återkommande 
kontakter med Telias koncernansvariga har resulterat till att en rad åtgärder 
från dem har säkrat upp för att undvika att ett strömavbrott skall orsaka samma 
problembild. De åtgärder som hittills utförts är att man dubblerat 
batterikapaciteten på samtliga master i Sorsele kommun, inklusive huvud 
masten/tillika basstationen i Sorsele samhälle. Här har man också ett 
reservkrafts aggregat som skall bytas ut, men där man har en längre leveranstid 
(6 veckor). Därefter kommer man att kontinuerligt följa upp kapaciteten på ett 
mera övervakande sätt. 
 
Telia beskriver i ett meddelande 8 september 2021 de åtgärder som de hittills 
gjort, och vad som görs för att förbättra och säkra upp mobilnätet i Sorsele 
kommun. Grunden till sommarens driftstörningar ett avbrott i elleveransen till 
Telias huvudsite i Sorsele samhälle. Denna site som är en 
transmissionsknutpunkt med högre klassning, hanterar även trafiken till övriga 
mobilsiter i kommunen.  
 
När reservkraften på siten i Sorsele gått ner efter ett långvarigt strömavbrott har 
det även påverkat andra siter i kommunen, även om dessa har full  
     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 9 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 111, forts. 
 
batterikapacitet. Det betyder att även om det finns fullt fungerande reservkraft 
på övriga siter i kommunen kommer de bara ”stå och gå” (på tomgång) men 
ingen trafik kommer fram eller från dem, detta på grund av att den matande 
stationen (Sorsele) gått ner.  
 
De åtgärder Telia vidtagit är att de bytt till batterier med högre kapacitet och 
även kommer att byta reservkraft under senare delen av oktober på huvudsiten i 
Sorsele vilket åtgärdar det akuta problemet och löser även det hela mer 
permanent. Summerat kommer bytet av batterier samt  reservkraft att avsevärt 
förbättra situationen och minska risken för större mobila störningar i 
kommunen vid eventuella kommande strömavbrott. 
 
Kommunen har även ställt riktade frågor som besvarats av Telia enligt 
följande; 
1. Hur lång batteritid är det i masterna med dubbel batterikapacitet ? Svar: Vi 

har normalt inte ”dubbel batterikapacitet” på våra siter. Det var en 
provisorisk lösning som vi använde eftersom reservkraftverket på den 
specifika stationen är trasigt. Lösningen på den aktuella siten skiljer sig från 
det stora flertalet genom att den är placerad tillsammans med annan 
utrustning som kräver ett reservelverk. Vår bedömning är att den aktuella 
stationen har en reservkrafttid på drygt 6 timmar.  

  
2. Reservkrafts-aggregatet i Sorsele, hur lång drifttid har det? Svar: 

Reservelverken av denna typ klarar cirka 24 timmar utan tankning.  
  
3. Kommunen behöver ett signalsystem från Telia då mobilnätet går ner alt då 

batteridriften slår till i en mast. Svar: Störningsinformation finns på 
https://www.telia.se/foretag/driftinformation/mobiltelefoni, 
elnätsleverantörer brukar också ha information om störningar på sina 
respektive webplatser. Vi kan i samråd med er som kund lägga upp 
specifika adresser eller ringa in specifika områden där ni önskar få 
störningsinformation, samt registrera mailadresser till de som ska ha denna 
information. Önskar ni detta föreslår vi ett möte med vår Service Manager. 
Det finns ofta en önskan att veta hur lång reservtid en specifik station har, 
det är dock inget hållbart förhållningssätt då batterier åldras och vi ändrar i 
utrustning på stationerna. De olika stegen i nätstrukturen kan dessutom ha 
olika drifttider vid elavbrott, därför är det svårt att ge ett generellt svar. I det 
fall ni upplever att vi inte möter kravet på 4 timmar enligt ovan, ber vi er 
felanmäla detta så att vi kan rätta till sådana brister. 

 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2021-09-07 
Frågor och svar med Telia 2021-09-08 och 2021-09-15   
     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 10 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 111, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunchefen föreslår att politiken tar informationen om det 
förbättringsåtgärder som har utförts under hösten 2021 och att man 
upprätthåller en god samverkan med Telia, utifrån det nätasvar denna koncern 
har i vår kommun. De krisledningsplaner som framtas och uppdateras skall 
uppdateras med dessa riskfaktorer och en återkommande uppföljning bör 
läggas i en årlig plan. 
Kjell Öjeryd (v) – Även Vattenfall ska ingå i samverkan. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunchef 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 11 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 112   Dnr 2021/443-006 
 
Sammanträdesdagar 2022 
 
Allmänna utskottets beslut 
Sammanträdesdagar för allmänna utskottet fastställs enligt följande: 
1 februari 
29 mars 
26 april 
24 maj 
30 augusti 
11 oktober 
15 november 
Allmänna utskottet sammanträder i kommunhuset, sessionssalen, klockan 
08.30-12.00. Möjlighet ska finnas att även delta digitalt. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige, nämnder och utskott ska fastställa sammanträdesdagar 
för kommande år. Eftersom utskotten sammanträden ska ligga i anslutning till 
kommunstyrelsen, ska de själva fatta beslut om sina sammanträdesdagar efter 
det att kommunstyrelsen fattat beslut. 
 
Kommunstyrelsen har fastställt sina sammanträdesdagar för 2022: 
15 februari, 12 april, 7 juni, 13 september, 25 oktober, 29 november. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunsekreterarens tjänstutlåtande 2021-10-05 
Kommunstyrelsen 2021-09-14 § 116 
Kommunfullmäktige 2021-09-27 § 74 
 
Förslag till beslut 
Kommunsekreteraren föreslår att sammanträdesdagar för allmänna utskottet 
fastställs enligt följande: 1 februari, 29 mars, 26 april, 24 maj, 30 augusti, 11 
oktober och 15 november. Allmänna utskottet sammanträder i kommunhuset, 
sessionssalen, klockan 08.30-12.00. 
Pia Sjöberg (s) – Möjlighet ska finnas att även delta digitalt. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att allmänna utskottet beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Samtliga ledamöter och ersättare i utskottet 
Samtliga chefer 
Kansliet 
Hemsidan 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 12 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 113   Dnr 2021/234-534 
 
Förstudiearbete, mobiltelefoni, fulltäckningsprojektet 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Gå ur #fulltäckningsprojektet. 
- Sorsele kommun vill vara med att undersöka möjligheterna till finansiering 

av nytt genomförandeprojekt tillsammans med de fyra fjällkommunerna och 
etablerade operatörer för etablering av samhällsmaster. 

- It-chefen får i uppdrag att se över möjligheterna att få med kommunerna i 
Norrbotten och Länsstyrelserna för medverkan och finansiering. 

 
Ärendebeskrivning 
I samband med att vandringsleden Kungsleden förlängs genom Länsstyrelsens 
försorg och blir Lapplandsleden genom vår och våra grannkommuners 
fjällområden har vi ställts inför ett ”erbjudande” att delta i ett projekt 
tillsammans med en rad andra projektdeltagare och aktörer med syfte att 
förbättra mobiltäckningen inom området.  
 
Projektets ambition är att etableringar som genomförs ska innehålla en stor 
grad av innovation. Fulltäckningsprojektet hålls ihop av Luleå Tekniska 
universitet (LTU) och finansieras delvis av medel från Vinnova. Region 
Västerbotten har uppmanat kommunerna att engagera oss i mobiltelefonifrågan 
och ta en mer aktiv roll i utvecklingen/utbredningen av mobilnäten.  
 
Med ovanstående till bakgrund och utifrån löften från projektpresidiet om att 
kommunerna inte förpliktigar sig med något och med anledning av att 
deadlines fanns inför Vinnovaansökningarna har berörda fjällkommuner 
tecknat preliminärt projektpartsgodkännande i april 2021. 
 
Beslutsunderlag 
IT-chefens tjänstutlåtande 2021-09-14 
Förstudie Kungsleden 
Beslut om medfinansiering 
 
Förslag till beslut 
IT-chefen föreslår att kommun gå ur #fulltäckningsprojektet och att Sorsele 
kommun vill vara med att undersöka möjligheterna till finansiering av nytt 
genomförandeprojekt tillsammans med de fyra fjällkommunerna och 
etablerade operatörer för etablering av samhällsmaster. 
Pia Sjöberg (s) – It-chefen får i uppdrag att se över möjligheterna att få med 
kommunerna i Norrbotten och Länsstyrelserna för medverkan och finansiering. 
 
 
 
     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 13 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 113, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att båda förslagen också blir allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelse 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 14 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 114   Dnr 2021/513-534 
 
Bredbandsstrategi för Sorsele kommun 2021-2025 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Anta bredbandsstrategin för Sorsele kommun 2021 – 2025. 
- Huvudmålen med bredbandsutvecklingen i Sorsele kommun är att den 

långsiktiga visionen i Sorsele kommun är att alla hushåll, företag och 
fritidshus ska erbjudas möjlighet till bredbandsanslutning. Sorsele kommun 
ska aktivt verka för att leva upp till den nationella definitionen av god 
mobiltäckning, vilket innebär att det ska finnas god mobiltäckning i 
kommunen senast 2025. Detta ska ske genom påverkansarbete gentemot 
myndigheter, politik och operatörer. 

- Under punkt 4.3.2 ”Reinvestering av befintlig infrastruktur” i sista 
meningen, tas ordet ”borde” bort. 

 
Ärendebeskrivning 
En ny bredbandsstrategi för tiden 2021 – 2025 har upprättats.  
 
Syftet med bredbandsstrategin är att skapa ett strukturerat dokument för att 
utveckla ett bredbandsnät som täcker de behov som finns och som bedöms 
uppstå under tiden fram till 2025. 
 
Syftet med bredbandsarbetet i Sorsele kommun är att erbjuda invånare och 
besökare en högkvalitativ och framtidssäkrad digital infrastruktur utifrån 
principer som kostnadseffektivitet, demokrati och tillgänglighet samt är att 
peka ut riktning och ramar för bredbandsarbetet i Sorsele kommun 2021–2025 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2021-09-30 
Förslag till Bredbandstrategi 2021-2025 
Bilaga 1 – karta 
Bilaga 2 – kommande behov 
Bilaga 3 – sammanställning av olika tekniska lösningar 
 
Förslag till beslut 
It-chefen föreslår att bredbandsstrategin för Sorsele kommun 2021 – 2025 
antas. Huvudmålen med bredbandsutvecklingen i Sorsele kommun är att den 
långsiktiga visionen i Sorsele kommun är att alla hushåll, företag och fritidshus 
ska erbjudas möjlighet till bredbandsanslutning. Sorsele kommun ska aktivt 
verka för att leva upp till den nationella definitionen av god mobiltäckning, 
vilket innebär att det ska finnas god mobiltäckning i kommunen senast 2025. 
Detta ska ske genom påverkansarbete gentemot myndigheter, politik och 
operatörer. 
Kjell Öjeryd (v) – Under punkt 4.3.2 ”Reinvestering av befintlig infrastruktur” 
i sista meningen, tas ordet ”borde” bort.   Forts. 

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
3a

62
9f

9f
-4

d6
6-

49
d1

-9
f8

8-
24

df
61

42
47

0a



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 15 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 114, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att allmänna utskottet beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 16 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 115   Dnr 2021/434-860 
 
Ansökan om bidrag till ”Bok om sjukvård i Sorsele” 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Sorsele kommun köper 30 böcker till maximalt pris 500 kronor per styck. 
- Inköp av boken föreslås finansieras via ansvar 2000 och verksamhet 92012. 
 
Ärendebeskrivning 
Lena Eliasson har ansökt om medel för utgivning av bok om sjukvård i Sorsele. 
Ansökan avser 15 000 kronor med förhoppning att även regionen bidrar med 
15 000 kronor. 
 
”Från skidor till ambulans. Sjukvårdens historia i Sorsele och södra Lappland 
från 1800-talets slut till 1968”. Boken är medicinhistoria med nordsvenskt 
glesbygdsperspektiv. Boken innehåller nedtecknade personliga berättelser och 
intervjuer Lena Eliasson gjort under cirka 15 år med äldre vårdpersonal och 
patienter i Sorsele kommun, samt arkivmaterial från Region Västerbotten 
(tidigare Landstinget) med flera. Boken är antagen för publicering av 
Ord&Visor förlag och en offert från förlaget har erhållits om 60 000 kronor för 
boken på 350 sidor. 
 
Lena var i februari i kontakt med Kultur- och fritidschefen och den 9 februari 
skickad svar till Lena där det beskrevs att något företagsstöd tyvärr inte var 
möjlig då hon inte har företag registrerat. I mailet beskrevs processen kring ett 
kulturstipendium och att det inte fanns någon garanti att erhålla detta. Tips 
gavs även på andra aktörer där det kan vara möjligt att söka stöd 
 
Beslutsunderlag 
Chef utveckling tjänsteutlåtande 2021-09-15 
Ansökan från Lena Eliasson 
Projektbeskrivning och offert 
 
Förslag till beslut 
Chef för utveckling föreslår att istället för bidrag utlova köp om 20 böcker 
maximalt pris 500 kronor per styck. Inköp av boken föreslås finansieras via 
ansvar 2000 och verksamhet 92012. 
Inger Stenlund (v) – Föreslår att vi köper 30 böcker så att det motsvarar det 
sökta beloppet på 15 000 kronor. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att allmänna utskottet beslutar enligt förslag från chef 
utveckling men ändrar antalet till 30 stycken böcker. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 17 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 116   Dnr 2021/180-535 
 
Skoterregleringsområde 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Verksamhetschef för utveckling överför information som samlats in till 

Destination Ammarnäs. 
- Kultur- och fritid tillsammans med Destination Ammarnäs fortsätter bevaka 

möjlighet att söka externt projektstöd för utveckling av en Hållbar turism i 
Ammarnäs-området där skoterregleringsområde kan vara ett spår. 

- Kommunens företrädare tillsammans med Destination Ammarnäs uppmanas 
att ta kontakt med Polismyndigheten inför säsong för att få en fungerande 
skotertrafik i Ammarnäs. 

 
Ärendebeskrivning 
Destination Ammarnäs har inkommit med ansökan om beslut att inrätta ett 
skoterregleringsområde i Ammarnäs enligt handlingar i ärendet. 
Skoterregleringsområde är komplext och innan beslut kan tas behövdes olika 
delar ses över ytterligare. 
 
Samtal med företrädare för Destination Ammarnäs Ulf Johansson och Leopold 
Sjöström som har drivit projektet hållbar skotertrafik har förts för att få större 
inblick i vad syftet med skoterregleringsområdet är. Träff med teknisk chef 
Simon Sundström och samhällsbyggnadschef Therese Brännlund har hållits för 
att utreda vad som behöver göras och ansvarsfördelning vid införande av ett 
regleringsområde. Samtal har förts med Härjedalen som infört 
skoterregleringsområde, för att ta del av deras process och lärdomar samt att 
handlingar är erhållna från införande av Frostvikens regleringsområde i 
Strömsunds kommun. 
 
Beslutsunderlag 
Chef utveckling tjänsteutlåtande 2021-10-01 
Förslag om skoterregleringsområde från Destination Ammarnäs 
Karta över föreslaget regleringsområde 
 
Förslag till beslut 
Chef utveckling föreslår att hon för vidare information som samlats in till 
Destination Ammarnäs. Kultur- och fritid tillsammans med Destination 
Ammarnäs fortsätter bevaka möjlighet att söka externt projektstöd för 
utveckling av en Hållbar turism i Ammarnäs-området där 
skoterregleringsområde kan vara ett spår. 
Kjell Öjeryd (v) – Kommunens företrädare och Destination Ammarnäs 
uppmanas att ta kontakt med Polismyndigheten inför säsong för att få en 
fungerande skotertrafik i Ammarnäs. 
 
     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 18 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 116, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 19 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 117   Dnr 2021/507-011 
 
Information - Kommunövergripande mål 
 
Allmänna utskottets beslut 
- Informationen noteras. 
- Till nästa sammanträde ska en tjänsteskrivelse upprättas med 

ärendebeskrivning och förslag till beslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Utredaren har sammanställt kommunens beslutade vision, mål och andra 
styrdokument. Detta sammanställningen presenteras som ett arbetsmaterial och 
ska arbetas vidare med. 
 
Beslutsunderlag 
Utredares förslag till kommunövergripande mål 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Informationen noteras. Till nästa sammanträde ska en 
tjänsteskrivelse upprättas med ärendebeskrivning och förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunchef 
Utredare 
 
 

  

Vi
sm

a 
Ad

do
 ID

-n
um

m
er

 : 
3a

62
9f

9f
-4

d6
6-

49
d1

-9
f8

8-
24

df
61

42
47

0a



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 20 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 118   Dnr 2021/435-106 
 
Handlingsplan bygdemedel 2022 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Godkänna handlingsplanen och skickar den till Länsstyrelsen Västerbotten för 
beslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Bygdemedel är ersättning till de bygder som påverkats av utbyggnaden av 
vattenkraft. Medel som inte behöver avsättas till rennäringen och att ersätta 
skador som orsakats av vattenkraften kan sökas av kommuner och ideella 
föreningar. 
 
Kommunen ska för varje nytt år upprätta en handlingsplan för hur 
bygdemedlen ska användas i kommunen under året och inlämnas till 
Länsstyrelsen i Västerbotten senast 30 november året innan. Handlingsplanen 
fastställs av Länsstyrelsen.  
 
Handlingsplanens samtliga poster innefattar utvecklings- och 
investeringsområden där medlen avser att användas till projekt och 
investeringar för ändamål som främjar näringsliv eller service i bygden eller 
annars är till nytta för denna och så många som möjligt ska få ta del av 
bidraget. Hela kommunen räknas som berörd bygd.  
 
Fördelningen av medlen i förslag till beslut är baserad på preliminär uppgift. Ej 
fördelat belopp samt eventuella rester och återföringar beslutas av allmänna 
utskottet i samråd med Länsstyrelsen när Sorsele kommun fått sin redovisning 
av totalt beslutsutrymme. 
 
Beslutsunderlag 
Utredarens tjänsteutlåtande 2021-09-28 
Förlag till handlingsplan bygdemedel 2022 
 
Förslag till beslut 
Utredaren föreslår att handlingsplanen godkänns och skickas till Länsstyrelsen 
Västerbotten för beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 21 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 119   Dnr 2019/430-292 
 
Investeringsprojekt – Arena Sorsele 
 
Allmänna utskottets beslut 
- Ärendet ska kompletteras med ett tjänsteutlåtande inför kommunstyrelsens 

sammanträde. 
- Inför kommunstyrelsens sammanträde ska ärendet kompletteras med en 

beskrivning av hur detta slår på framtida driftskostnader och den 
underhållsskuld som finns i nuvarande idrottshall. 

 
Ärendebeskrivning 
Frågan kring en ny idrottshall i Sorsele har pågått under många år med 
varierande intensitet och med olika förslag där kostnadsberäkningar och 
ritningar har tagits fram. Nuvarande utredning har valt att endast i vissa delar ta 
hänsyn till tidigare planer och ritningar.  
 
Sorsele kommun har i ett tidigare skede varit i kontakt med Strömsunds 
kommun och kommunchef Christer Normark har för kommunstyrelsen 
presenterat hur Strömsund löst finansiering av deras byggnation av en 
multiarena, Engconhallen. Det arenabygget visar att det är fullt möjligt att 
genomföra ett bygge av en multihall för under 20 miljoner kronor. De hade 
kostnaden i fokus med en begränsning på 20 miljoner kronor i budget, vilket 
innebar prioriteringar och välja bort vissa delar. De valde exempelvis bort en 
mellanvägg i hallen som uppskattningsvis skulle kostat 1,5 – 2 miljoner kronor 
ytterligare. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information kommunchef och chef utveckling 
Utredning 2021-10-05 
Kommunstyrelsen 2021-04-14 § 64 
 
Förslag till beslut 
Pia Sjöberg (s) – Ärendet ska kompletteras med ett tjänsteutlåtande inför 
kommunstyrelsens sammanträde. 
Kjell Öjeryd (v) – Inför kommunstyrelsens sammanträde ska ärendet 
kompletteras med en beskrivning av hur detta slår på framtida driftskostnader 
och den underhållsskuld som finns i nuvarande idrottshall. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att båda förslagen också blir allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Utredare 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 22 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 120   Dnr 2021/514-100 
 
Handlingsplan för införandet av flickor och pojkars rättigheter. 
Ett stärkt barnrättsarbete för intern styrning och ledning i 
Sorsele kommun 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
- Anta handlingsplanen för införandet av flickor och pojkars rättigheter. Ett 

stärkt barnrättsarbete för intern styrning och ledning. 
- Samtliga nämnder ska utifrån sina förutsättningar utarbeta arbetssätt att 

lyssna in barns och ungas åsikter i frågor som berör dem och informera dem 
om sina rättigheter.   

- Kunskap och statistik om barn och ungas levnadsvillkor används som 
underlag för verksamhetsutveckling, prioriteringar och beslut. 

- Checklistan ska användas i verksamheternas praktiska arbete. 
 
Ärendebeskrivning 
Sverige ska uppfylla förpliktelser i FN:s konvention om barnets rättigheter, 
även kallad Barnkonventionen. Den innehåller bestämmelser om mänskliga 
rättigheter för barn. All offentlig verksamhet har ansvaret att möjliggöra 
förbättrade uppväxtvillkor så att varje flicka och pojke oavsett vem man är, var 
man kommer ifrån eller funktionsförmåga ska kunna känna sig trygga och ges 
de allra bästa förutsättningarna för att utveckla sin potential, att växa som en 
fritt tänkande människa och kunna delta på egna villkor i 
samhällsutvecklingen. 
 
Den 1 januari 2020 blev FN:s konvention om barnets rättigheter  svensk lag. 
Lag om förenta staternas konvention om barnets rättigheter. Barnkonventionen 
kräver att barnets bästa ska uppmärksammas, analyseras och utredas i alla 
beslut som rör barn. Med barn avses varje människa under 18 år. Barn är 
rättighetsbärare i ett förebyggande arbete med rätt till jämlik hälsa. 
 
Under 2021 bjöd Länsstyrelsen i Västerbotten tillsammans med Region 
Västerbotten in till barnrättsstrateg utbildning med omfattning av fyra heldagar 
med utbildare Marie Lundin Karphammar (SKR) och Charlotte Palmstierna. 
 
Målgrupp var personer som arbetar på strategisk nivå med barnfrågor i länets 
kommuner och region. För att upprätthålla arbetet efter utbildningens slut 
erbjöds samtliga kommuner två platser men endast en har nyttjats. Utifrån 
pågående pandemi har utbildningen genomförts digitalt 
 
Beslutsunderlag 
Folkhälsosamordnarens tjänsteutlåtande 2021-10-05 
Förslag till handlingsplan 
Barncheckanalys     Forts. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 

 Datum Sida 
 2021-10-12 23 
 

 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

Au § 120, forts. 
 
Förslag till beslut 
Folkhälsosamordnaren föreslår att kommunfullmäktige antar handlingsplanen 
för införandet av flickor och pojkars rättigheter. Ett stärkt barnrättsarbete för 
intern styrning och ledning. Samtliga nämnder ska utifrån sina förutsättningar 
utarbeta arbetssätt att lyssna in barns och ungas åsikter i frågor som berör dem 
och informera dem om sina rättigheter. Kunskap och statistik om barn och 
ungas levnadsvillkor används som underlag för verksamhetsutveckling, 
prioriteringar och beslut. 
Inger Stenlund (v) – Checklistan ska användas i verksamheternas praktiska 
arbete. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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   Sida 1 
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 
 


Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens 
allmänna utskott 2021-10-12 


Plats och tid Kommunhuset, sessionssalen, 12 oktober 2021 klockan 08.30-12.40. 
Beslutsrunda klockan 12.25-12.40. 


  
 
Beslutande Kjell Öjeryd (v) 
 Pia Sjöberg (s) 
 Ingemar Johansson (c) 
 Katarina Lövgren (s) 
 
Tjänstgörande ersättare Inger Stenlund (v), tjänstgör för Kjellan Grundström (v) 
  
Övriga deltagare Christer Normark, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Marie Strinnholm, HR-chef, § 110 
 Mari-Anne Englund, It-chef, §§ 113-114 
 Erika Hjukström, chef utveckling, §§ 115-119 
 Josephine Gabrielsson, folkhälsosamordnare, § 120 
  
Utses att justera Katarina Lövgren (s) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 


återfinns på sista sidan. 
 
Underskrifter Sekreterare Sara Grundström Paragrafer 107-120 
   
 Ordförande Kjell Öjeryd 
   
 Justerande Katarina Lövgren (s) 
__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsens allmänna utskott 
Sammanträdesdatum 2021-10-11 Paragraf  107–120 


Datum för anslagets uppsättande  Anslaget tas ner efter   


Förvaringsplats för protokollet Kommunhuset, kanslienheten 
 
Underskrift  __________________________________  
 Sara Grundström 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 107    
 
Fastställande av ärendelistan 
 
Allmänna utskottets beslut 
Dagens ärendelista fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande   
2 Upprop   
3 Val av justerare   
4 Meddelanden   
5 Information ordförande och kommunchef   
6 Personalärenden 2021 2021/58  
7 Information - Telefoniavbrott 2021/401  
8 Sammanträdesdagar 2022 2021/443  
9 Förstudie Fulltäcking Kungsleden/Lapplandsleden 2021/234  
10 Bredbandsstrategi för Sorsele kommun 2021 - 2025 2021/513  
11 Ansökan om bidrag till "Bok om sjukvård i Sorsele" 2021/434  
12 Skoterregleringsområde med betalledsystem i  


Ammarnäsområdet 2021/180  
13 Kommunövergripande mål 2022 2021/507  
14 Handlingsplan bygdemedel 2022 2021/435  
15 Investeringsprojekt - Arena Sorsele 2019/430 
16 Handlingsplan för införandet av barnrättslagen 2021/514 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 108    
 
Meddelanden 
 
Allmänna utskottets beslut 
Lägger meddelandena till handlingarna. 
 
Ärendebeskrivning 
Förteckning över inkomna meddelanden; 
 
1. Kommunchef – Uppsägning av avtal med Länsstyrelsen turistbyrå för 


Naturrum, dnr 2017/257-055. 
2. Bergsstaten – Beslut om medgivande till överlåtelse av 


undersökningstillståndet Blåbärliden nr 102, dnr 2021/238-436. 
3. Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut om nytt slutdatum 2023-12-31 i projekt 


Bredband i extrem glesbygd, dnr 2016/18-534. 
4. Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut om nytt slutdatum 2023-12-31 i projekt 


Bredband till byar längs väg 363, dnr 2018/264-534. 
5. Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut om nytt slutdatum 2023-12-31 i projekt 


Bredband till nedre delen av Gargnäs, dnr 2018/278-534. 
6. Klagomål bredbandshaveri Tväråträsk, dnr 2021/419-108. 
7. It-chef – Svar på klagomål om bredbandshaveri i Tväråträsk, dnr 2021/419-


108. 
8. Bergsstaten - Beslut om förlängning av giltighetstiden för 


undersökningstillståndet Storjuktan 101, dnr 2017/125-436. 
9. Länstrafiken – Delårsbokslut 2021, dnr 2020/228-501. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 109    
 
Informationer 
 
Beslut 
Informationen noteras. 
 
Kommunchefen informerar bland annat om; 
- Lokalgruppen och lokalresursplan som tjänstepersoner inom tekniska ska ta 


fram. Den ska upp till politiken för beslut innan årsskiftet. Det är ganska 
många lokaler som ska hanteras. 


- Att leda i förändring är etablerat inom kommunledningsgruppen. Den ska 
stärka styrmodellen och den är mottagen positivt i 
kommunledningsgruppen. Arbetet fortgår. Har gett god effekt i 
ledningsgruppen, men nu måste det ner i organisationen och ut till 
medborgarna. 


- It och bredband. Där pågår en process. Bredbandsuppdraget kan bli så stort 
att det kan krävas ett politiskt beslut. Vi har för lite material att presentera 
nu. 


- Företagsklimat och medborgardialog. Demokrativeckan var en bra vecka. 
Förutsätter att demokrativeckan även ska vara nästa år. Detta är väsentligt 
för att påverka attityder. Är hoppfull att vi kan ändra utfallet i nästa års 
företagsrankingen. 


- Våld som arbetsgivarfråga. Uppstart för några veckor sedan, en otroligt bra 
utbildning som alla chefer inom kommunen får och den omfattar totalt fyra 
utbildningstillfällen. 


- Överlämning till ny kommunchef Mats Engman. Marie och Kjell har gjort 
ett fantastiskt jobb tillsammans med övriga i politiken. Kommer att ta 
kontakt med Mats i veckan, skriva ett överlämningsbrev till honom. Tydlig 
målbild för att få så kort inkörningstid som möjligt för den nya 
kommunchefen. Kommunledningsgruppen kommer att fixa detta för honom. 
Kommer att ha några dagar att återställa till Sorsele kommun och kommer 
därför att finnas här andra veckan i november för att hålla överlämning till 
Mats. 


- Nytt förslag till avtal för köp av VD-tjänst för SorseleBo AB finns nu klart 
för översyn. Bolaget ska nu titta på detta och därefter återkoppla. Det är ett 
3-årigt avtal. 


- Företagsklimat och medborgardialog. Vi lyckas inte bra i kommunikation. 
Vi syns inte i media tillräckligt mycket. Ny kommunchefen måste fortsätta 
med en plan kring detta. Vi klarar oss inte med den kommunikativa förmåga 
som vi har nu. En attraktiv kommun som Sorsele får inte försvinna från den 
mediala banan.  


 
 
 
     Forts. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 109, forts. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
- Kommunchefsrekryteringen är klar och Mats Engman börjar sin tjänst 1 


november 2021. 
- Demokrativeckan är avklarad och vi har undertecknat 


demokratideklarationen som offentliggörs av regering denna vecka. En av 
höjdpunkterna från demokrativeckan var att träffa elevrådet. Planen är nu att 
träffa dem två gång per år. 


- Vi kör en företagsklimat-resa under oktober. Vi har tappat i rankningen är 
nu på plats 70. Vi har tappat två år i rad och vi måste analysera vad detta 
beror på. Börjat en resa med träffar i Ammarnäs, nästa är i Blattnicksele, 
Gargnäs och Sorsele och ska genomföras under oktober månad. Efter detta 
lägga upp en plan för hur vi jobbar vidare framåt. Tappar i attityd från både 
politiker och tjänstepersoner samt bredband. 


- Kommunen har avsatt pengar för examensarbete. Nu finns en person som 
studerar till jägmästare och som kommer att fördjupa sitt examensarbete i 
fjällnära skog. Ska även fördjupa sig i sätt att kompensa kommunerna som 
avsätter mycket mark. Kommer att ta kontakt med Lärcentra för att ansöka 
om den ersättning som vi har avsatt. 


- Den årliga träffen med Trafikverket har varit. Blattnicksele med separering 
av gång- och cykelväg över bron i Blattnicksele kommer de att gå vidare 
med en undersökning. Det är dock långa processer och ledtider. 
Cirkulationsplatsen i Sorsele vid sjukan ligger i en utredning och där finns 
avsatta medel. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 110   Dnr 2021/58-029 
 
Personalärenden 2021 
 
Allmänna utskottets beslut 
- Informationen noteras. 
- Vård av barn ska separeras i statistik för sjukfrånvaro till nästa presentation. 
 
Ärendebeskrivning 
Allmänna utskottet har i § 71/2018, §§ 3 och 16/2021 beslutat följande struktur 


på åtgärdsplaner: 
- Återkoppling 
- Rapporter (sjuktal, semestersaldon) 
- Pågående frågor (löneprocess, upphandling, fackliga förhandlingar, 


revidering av styrdokument och avtal, rekryteringar) 
- Framtida frågor 
- Delegationsärenden (MBL-protokoll, bisyssla, avtal HR-chef Marie 


Strinnholm informerar bland annat om; 
 
Sjukfrånvaro: 
- Total sjukfrånvaro för januari till september 2021 ligger på 7,1 %, 


korttidsfrånvaro 1,7 % och långtidsfrånvaron 5,3 %. 
- 19 medarbetare har under den perioden anmält arbetsrelaterad frånvaro och 


49 medarbetare upprepad korttidsfrånvaro. 
- Aktiva åtgärder för att minska sjukfrånvaron är stöd från HR-chef i 


sjukskrivningsärenden, aktiv påminnelse vid upprepad korttidsfrånvaro, 
aktiv återkoppling månadsvis till respektive chef. 


 
Semesterlöneskuld per 31 augusti 2021 
- 4 505 702 kronor.  
 
Pågående frågor: 
- Lönebildningsprocessen. 
- Styrdokument påbörjat. 
- Lönekartläggning (påbörjad i september 2021). 
- Utbildning till chefer och medarbetare – individuell lönesättning samt 


grunderna i löneavtalen. 
- Introduktion av vår nya kommunchef – börjar 1 november 2021. 
- Många personalärenden (främst inom äldreomsorgen). 
- Nya chefer (äldreomsorgen). 
- Oro i verksamheter/enheter (främst utbildning). 
- Medarbetarenkät ligger ut att besvara nu med tre fokusområden. 
- Intranät. 
- Julgåva. 
- Riktlinjer för distansarbete. 
- Personalenheten – nya arbetssätt och medarbetare.  Forts. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 110, forts. 
 
- Översyn av IT-enheten (dialog med andra kommuner). 
- Interna styrdokument och processer (introduktion av nya medarbetare, 


sekretessavtal, rutiner osv). 
- Budgetarbete – styrdokument. 
 
Framtida frågor: 
- Översyn flextidsavtal. 
- Översyn samverkansavtal- 
- Översyn riktlinjer för ledighet. 
- Kompetensförsörjning. 
- Arbetsgivarvarumärke. 
- Heltidsresan. 
- Tillitsbaserad styrmodell. 
- Aktivt medarbetarskap.  
- Arbetsmiljö och återkopplingen från Arbetsmiljöverket. 
- Lönebildningsprocess och alla dess delar. 
- Chefsutbildningar 2022 – grunderna i arbetslivsinriktad rehabilitering, 


arbetsrätt, arbetsmiljö. 
 
Återkoppling: 
Inget att rapportera. 
 
Beslutsunderlag 
Bildspel och muntlig redovisning från HR-chef. 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Vård av barn ska separeras i statistik för sjukfrånvaro till 
nästa presentation. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
HR-chef 
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Au § 111   Dnr 2021/401-534 
 
Information - Telefoniavbrott 
 
Allmänna utskottets beslut 
Politiken tar informationen om det förbättringsåtgärder som har utförts under 
hösten 2021 och att man upprätthåller en god samverkan med Telia och 
Vattenfall, utifrån det nätasvar denna koncern har i vår kommun. De 
krisledningsplaner som framtas och uppdateras skall uppdateras med dessa 
riskfaktorer och en återkommande uppföljning bör läggas i en årlig plan. 
 
Ärendebeskrivning 
Under sommaren 2021 drabbades södra lappmarken och vår kommun av 
många strömavbrott. Några av dessa var av längre art och slog ut stora delar av 
vårt mobila nät, där Telia äger i princip alla master och åtkomstpunkter som 
tillsammans skall bygga ihop just det mobila nätet. Telia är väl medveten om 
känsligheten kring detta och har under sommaren fått erfara att även nätbrott i 
Lycksele, kan påverka kapacitet i Sorsele kommun. 
 
Det stora avbrottet uppstod när det blev en brand i ett ställverk i Storumans 
kommun. Detta inträffade den 10-11 juli och orsakade ett strömavbrott på upp 
till 9 timmar. Elavbrottet hade till följd att även telefonin slutade att fungera 
helt i delar av Sorsele kommun. Utan telefoni fungerade inte våra 
trygghetslarm. 
 
Vid efterföljande utredning har Sorsele kommuns Räddningschef tydligt 
markerat stora brister på Telias utrustning, vilket har framförts. Återkommande 
kontakter med Telias koncernansvariga har resulterat till att en rad åtgärder 
från dem har säkrat upp för att undvika att ett strömavbrott skall orsaka samma 
problembild. De åtgärder som hittills utförts är att man dubblerat 
batterikapaciteten på samtliga master i Sorsele kommun, inklusive huvud 
masten/tillika basstationen i Sorsele samhälle. Här har man också ett 
reservkrafts aggregat som skall bytas ut, men där man har en längre leveranstid 
(6 veckor). Därefter kommer man att kontinuerligt följa upp kapaciteten på ett 
mera övervakande sätt. 
 
Telia beskriver i ett meddelande 8 september 2021 de åtgärder som de hittills 
gjort, och vad som görs för att förbättra och säkra upp mobilnätet i Sorsele 
kommun. Grunden till sommarens driftstörningar ett avbrott i elleveransen till 
Telias huvudsite i Sorsele samhälle. Denna site som är en 
transmissionsknutpunkt med högre klassning, hanterar även trafiken till övriga 
mobilsiter i kommunen.  
 
När reservkraften på siten i Sorsele gått ner efter ett långvarigt strömavbrott har 
det även påverkat andra siter i kommunen, även om dessa har full  
     Forts. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 111, forts. 
 
batterikapacitet. Det betyder att även om det finns fullt fungerande reservkraft 
på övriga siter i kommunen kommer de bara ”stå och gå” (på tomgång) men 
ingen trafik kommer fram eller från dem, detta på grund av att den matande 
stationen (Sorsele) gått ner.  
 
De åtgärder Telia vidtagit är att de bytt till batterier med högre kapacitet och 
även kommer att byta reservkraft under senare delen av oktober på huvudsiten i 
Sorsele vilket åtgärdar det akuta problemet och löser även det hela mer 
permanent. Summerat kommer bytet av batterier samt  reservkraft att avsevärt 
förbättra situationen och minska risken för större mobila störningar i 
kommunen vid eventuella kommande strömavbrott. 
 
Kommunen har även ställt riktade frågor som besvarats av Telia enligt 
följande; 
1. Hur lång batteritid är det i masterna med dubbel batterikapacitet ? Svar: Vi 


har normalt inte ”dubbel batterikapacitet” på våra siter. Det var en 
provisorisk lösning som vi använde eftersom reservkraftverket på den 
specifika stationen är trasigt. Lösningen på den aktuella siten skiljer sig från 
det stora flertalet genom att den är placerad tillsammans med annan 
utrustning som kräver ett reservelverk. Vår bedömning är att den aktuella 
stationen har en reservkrafttid på drygt 6 timmar.  


  
2. Reservkrafts-aggregatet i Sorsele, hur lång drifttid har det? Svar: 


Reservelverken av denna typ klarar cirka 24 timmar utan tankning.  
  
3. Kommunen behöver ett signalsystem från Telia då mobilnätet går ner alt då 


batteridriften slår till i en mast. Svar: Störningsinformation finns på 
https://www.telia.se/foretag/driftinformation/mobiltelefoni, 
elnätsleverantörer brukar också ha information om störningar på sina 
respektive webplatser. Vi kan i samråd med er som kund lägga upp 
specifika adresser eller ringa in specifika områden där ni önskar få 
störningsinformation, samt registrera mailadresser till de som ska ha denna 
information. Önskar ni detta föreslår vi ett möte med vår Service Manager. 
Det finns ofta en önskan att veta hur lång reservtid en specifik station har, 
det är dock inget hållbart förhållningssätt då batterier åldras och vi ändrar i 
utrustning på stationerna. De olika stegen i nätstrukturen kan dessutom ha 
olika drifttider vid elavbrott, därför är det svårt att ge ett generellt svar. I det 
fall ni upplever att vi inte möter kravet på 4 timmar enligt ovan, ber vi er 
felanmäla detta så att vi kan rätta till sådana brister. 


 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2021-09-07 
Frågor och svar med Telia 2021-09-08 och 2021-09-15   
     Forts. 







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 


 Datum Sida 
 2021-10-12 10 
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 111, forts. 
 
Förslag till beslut 
Kommunchefen föreslår att politiken tar informationen om det 
förbättringsåtgärder som har utförts under hösten 2021 och att man 
upprätthåller en god samverkan med Telia, utifrån det nätasvar denna koncern 
har i vår kommun. De krisledningsplaner som framtas och uppdateras skall 
uppdateras med dessa riskfaktorer och en återkommande uppföljning bör 
läggas i en årlig plan. 
Kjell Öjeryd (v) – Även Vattenfall ska ingå i samverkan. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunchef 
 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 


 Datum Sida 
 2021-10-12 11 
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 112   Dnr 2021/443-006 
 
Sammanträdesdagar 2022 
 
Allmänna utskottets beslut 
Sammanträdesdagar för allmänna utskottet fastställs enligt följande: 
1 februari 
29 mars 
26 april 
24 maj 
30 augusti 
11 oktober 
15 november 
Allmänna utskottet sammanträder i kommunhuset, sessionssalen, klockan 
08.30-12.00. Möjlighet ska finnas att även delta digitalt. 
 
Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige, nämnder och utskott ska fastställa sammanträdesdagar 
för kommande år. Eftersom utskotten sammanträden ska ligga i anslutning till 
kommunstyrelsen, ska de själva fatta beslut om sina sammanträdesdagar efter 
det att kommunstyrelsen fattat beslut. 
 
Kommunstyrelsen har fastställt sina sammanträdesdagar för 2022: 
15 februari, 12 april, 7 juni, 13 september, 25 oktober, 29 november. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunsekreterarens tjänstutlåtande 2021-10-05 
Kommunstyrelsen 2021-09-14 § 116 
Kommunfullmäktige 2021-09-27 § 74 
 
Förslag till beslut 
Kommunsekreteraren föreslår att sammanträdesdagar för allmänna utskottet 
fastställs enligt följande: 1 februari, 29 mars, 26 april, 24 maj, 30 augusti, 11 
oktober och 15 november. Allmänna utskottet sammanträder i kommunhuset, 
sessionssalen, klockan 08.30-12.00. 
Pia Sjöberg (s) – Möjlighet ska finnas att även delta digitalt. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att allmänna utskottet beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Samtliga ledamöter och ersättare i utskottet 
Samtliga chefer 
Kansliet 
Hemsidan 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 


 Datum Sida 
 2021-10-12 12 
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 113   Dnr 2021/234-534 
 
Förstudiearbete, mobiltelefoni, fulltäckningsprojektet 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Gå ur #fulltäckningsprojektet. 
- Sorsele kommun vill vara med att undersöka möjligheterna till finansiering 


av nytt genomförandeprojekt tillsammans med de fyra fjällkommunerna och 
etablerade operatörer för etablering av samhällsmaster. 


- It-chefen får i uppdrag att se över möjligheterna att få med kommunerna i 
Norrbotten och Länsstyrelserna för medverkan och finansiering. 


 
Ärendebeskrivning 
I samband med att vandringsleden Kungsleden förlängs genom Länsstyrelsens 
försorg och blir Lapplandsleden genom vår och våra grannkommuners 
fjällområden har vi ställts inför ett ”erbjudande” att delta i ett projekt 
tillsammans med en rad andra projektdeltagare och aktörer med syfte att 
förbättra mobiltäckningen inom området.  
 
Projektets ambition är att etableringar som genomförs ska innehålla en stor 
grad av innovation. Fulltäckningsprojektet hålls ihop av Luleå Tekniska 
universitet (LTU) och finansieras delvis av medel från Vinnova. Region 
Västerbotten har uppmanat kommunerna att engagera oss i mobiltelefonifrågan 
och ta en mer aktiv roll i utvecklingen/utbredningen av mobilnäten.  
 
Med ovanstående till bakgrund och utifrån löften från projektpresidiet om att 
kommunerna inte förpliktigar sig med något och med anledning av att 
deadlines fanns inför Vinnovaansökningarna har berörda fjällkommuner 
tecknat preliminärt projektpartsgodkännande i april 2021. 
 
Beslutsunderlag 
IT-chefens tjänstutlåtande 2021-09-14 
Förstudie Kungsleden 
Beslut om medfinansiering 
 
Förslag till beslut 
IT-chefen föreslår att kommun gå ur #fulltäckningsprojektet och att Sorsele 
kommun vill vara med att undersöka möjligheterna till finansiering av nytt 
genomförandeprojekt tillsammans med de fyra fjällkommunerna och 
etablerade operatörer för etablering av samhällsmaster. 
Pia Sjöberg (s) – It-chefen får i uppdrag att se över möjligheterna att få med 
kommunerna i Norrbotten och Länsstyrelserna för medverkan och finansiering. 
 
 
 
     Forts. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 113, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att båda förslagen också blir allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelse 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
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 2021-10-12 14 
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 114   Dnr 2021/513-534 
 
Bredbandsstrategi för Sorsele kommun 2021-2025 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Anta bredbandsstrategin för Sorsele kommun 2021 – 2025. 
- Huvudmålen med bredbandsutvecklingen i Sorsele kommun är att den 


långsiktiga visionen i Sorsele kommun är att alla hushåll, företag och 
fritidshus ska erbjudas möjlighet till bredbandsanslutning. Sorsele kommun 
ska aktivt verka för att leva upp till den nationella definitionen av god 
mobiltäckning, vilket innebär att det ska finnas god mobiltäckning i 
kommunen senast 2025. Detta ska ske genom påverkansarbete gentemot 
myndigheter, politik och operatörer. 


- Under punkt 4.3.2 ”Reinvestering av befintlig infrastruktur” i sista 
meningen, tas ordet ”borde” bort. 


 
Ärendebeskrivning 
En ny bredbandsstrategi för tiden 2021 – 2025 har upprättats.  
 
Syftet med bredbandsstrategin är att skapa ett strukturerat dokument för att 
utveckla ett bredbandsnät som täcker de behov som finns och som bedöms 
uppstå under tiden fram till 2025. 
 
Syftet med bredbandsarbetet i Sorsele kommun är att erbjuda invånare och 
besökare en högkvalitativ och framtidssäkrad digital infrastruktur utifrån 
principer som kostnadseffektivitet, demokrati och tillgänglighet samt är att 
peka ut riktning och ramar för bredbandsarbetet i Sorsele kommun 2021–2025 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2021-09-30 
Förslag till Bredbandstrategi 2021-2025 
Bilaga 1 – karta 
Bilaga 2 – kommande behov 
Bilaga 3 – sammanställning av olika tekniska lösningar 
 
Förslag till beslut 
It-chefen föreslår att bredbandsstrategin för Sorsele kommun 2021 – 2025 
antas. Huvudmålen med bredbandsutvecklingen i Sorsele kommun är att den 
långsiktiga visionen i Sorsele kommun är att alla hushåll, företag och fritidshus 
ska erbjudas möjlighet till bredbandsanslutning. Sorsele kommun ska aktivt 
verka för att leva upp till den nationella definitionen av god mobiltäckning, 
vilket innebär att det ska finnas god mobiltäckning i kommunen senast 2025. 
Detta ska ske genom påverkansarbete gentemot myndigheter, politik och 
operatörer. 
Kjell Öjeryd (v) – Under punkt 4.3.2 ”Reinvestering av befintlig infrastruktur” 
i sista meningen, tas ordet ”borde” bort.   Forts. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 114, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att allmänna utskottet beslutar enligt båda förslagen. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 


 Datum Sida 
 2021-10-12 16 
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 115   Dnr 2021/434-860 
 
Ansökan om bidrag till ”Bok om sjukvård i Sorsele” 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Sorsele kommun köper 30 böcker till maximalt pris 500 kronor per styck. 
- Inköp av boken föreslås finansieras via ansvar 2000 och verksamhet 92012. 
 
Ärendebeskrivning 
Lena Eliasson har ansökt om medel för utgivning av bok om sjukvård i Sorsele. 
Ansökan avser 15 000 kronor med förhoppning att även regionen bidrar med 
15 000 kronor. 
 
”Från skidor till ambulans. Sjukvårdens historia i Sorsele och södra Lappland 
från 1800-talets slut till 1968”. Boken är medicinhistoria med nordsvenskt 
glesbygdsperspektiv. Boken innehåller nedtecknade personliga berättelser och 
intervjuer Lena Eliasson gjort under cirka 15 år med äldre vårdpersonal och 
patienter i Sorsele kommun, samt arkivmaterial från Region Västerbotten 
(tidigare Landstinget) med flera. Boken är antagen för publicering av 
Ord&Visor förlag och en offert från förlaget har erhållits om 60 000 kronor för 
boken på 350 sidor. 
 
Lena var i februari i kontakt med Kultur- och fritidschefen och den 9 februari 
skickad svar till Lena där det beskrevs att något företagsstöd tyvärr inte var 
möjlig då hon inte har företag registrerat. I mailet beskrevs processen kring ett 
kulturstipendium och att det inte fanns någon garanti att erhålla detta. Tips 
gavs även på andra aktörer där det kan vara möjligt att söka stöd 
 
Beslutsunderlag 
Chef utveckling tjänsteutlåtande 2021-09-15 
Ansökan från Lena Eliasson 
Projektbeskrivning och offert 
 
Förslag till beslut 
Chef för utveckling föreslår att istället för bidrag utlova köp om 20 böcker 
maximalt pris 500 kronor per styck. Inköp av boken föreslås finansieras via 
ansvar 2000 och verksamhet 92012. 
Inger Stenlund (v) – Föreslår att vi köper 30 böcker så att det motsvarar det 
sökta beloppet på 15 000 kronor. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att allmänna utskottet beslutar enligt förslag från chef 
utveckling men ändrar antalet till 30 stycken böcker. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 


 Datum Sida 
 2021-10-12 17 
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 116   Dnr 2021/180-535 
 
Skoterregleringsområde 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
- Verksamhetschef för utveckling överför information som samlats in till 


Destination Ammarnäs. 
- Kultur- och fritid tillsammans med Destination Ammarnäs fortsätter bevaka 


möjlighet att söka externt projektstöd för utveckling av en Hållbar turism i 
Ammarnäs-området där skoterregleringsområde kan vara ett spår. 


- Kommunens företrädare tillsammans med Destination Ammarnäs uppmanas 
att ta kontakt med Polismyndigheten inför säsong för att få en fungerande 
skotertrafik i Ammarnäs. 


 
Ärendebeskrivning 
Destination Ammarnäs har inkommit med ansökan om beslut att inrätta ett 
skoterregleringsområde i Ammarnäs enligt handlingar i ärendet. 
Skoterregleringsområde är komplext och innan beslut kan tas behövdes olika 
delar ses över ytterligare. 
 
Samtal med företrädare för Destination Ammarnäs Ulf Johansson och Leopold 
Sjöström som har drivit projektet hållbar skotertrafik har förts för att få större 
inblick i vad syftet med skoterregleringsområdet är. Träff med teknisk chef 
Simon Sundström och samhällsbyggnadschef Therese Brännlund har hållits för 
att utreda vad som behöver göras och ansvarsfördelning vid införande av ett 
regleringsområde. Samtal har förts med Härjedalen som infört 
skoterregleringsområde, för att ta del av deras process och lärdomar samt att 
handlingar är erhållna från införande av Frostvikens regleringsområde i 
Strömsunds kommun. 
 
Beslutsunderlag 
Chef utveckling tjänsteutlåtande 2021-10-01 
Förslag om skoterregleringsområde från Destination Ammarnäs 
Karta över föreslaget regleringsområde 
 
Förslag till beslut 
Chef utveckling föreslår att hon för vidare information som samlats in till 
Destination Ammarnäs. Kultur- och fritid tillsammans med Destination 
Ammarnäs fortsätter bevaka möjlighet att söka externt projektstöd för 
utveckling av en Hållbar turism i Ammarnäs-området där 
skoterregleringsområde kan vara ett spår. 
Kjell Öjeryd (v) – Kommunens företrädare och Destination Ammarnäs 
uppmanas att ta kontakt med Polismyndigheten inför säsong för att få en 
fungerande skotertrafik i Ammarnäs. 
 
     Forts. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 116, forts. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 


  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 


 Datum Sida 
 2021-10-12 19 
 


 
Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 117   Dnr 2021/507-011 
 
Information - Kommunövergripande mål 
 
Allmänna utskottets beslut 
- Informationen noteras. 
- Till nästa sammanträde ska en tjänsteskrivelse upprättas med 


ärendebeskrivning och förslag till beslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Utredaren har sammanställt kommunens beslutade vision, mål och andra 
styrdokument. Detta sammanställningen presenteras som ett arbetsmaterial och 
ska arbetas vidare med. 
 
Beslutsunderlag 
Utredares förslag till kommunövergripande mål 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Informationen noteras. Till nästa sammanträde ska en 
tjänsteskrivelse upprättas med ärendebeskrivning och förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunchef 
Utredare 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 118   Dnr 2021/435-106 
 
Handlingsplan bygdemedel 2022 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Godkänna handlingsplanen och skickar den till Länsstyrelsen Västerbotten för 
beslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Bygdemedel är ersättning till de bygder som påverkats av utbyggnaden av 
vattenkraft. Medel som inte behöver avsättas till rennäringen och att ersätta 
skador som orsakats av vattenkraften kan sökas av kommuner och ideella 
föreningar. 
 
Kommunen ska för varje nytt år upprätta en handlingsplan för hur 
bygdemedlen ska användas i kommunen under året och inlämnas till 
Länsstyrelsen i Västerbotten senast 30 november året innan. Handlingsplanen 
fastställs av Länsstyrelsen.  
 
Handlingsplanens samtliga poster innefattar utvecklings- och 
investeringsområden där medlen avser att användas till projekt och 
investeringar för ändamål som främjar näringsliv eller service i bygden eller 
annars är till nytta för denna och så många som möjligt ska få ta del av 
bidraget. Hela kommunen räknas som berörd bygd.  
 
Fördelningen av medlen i förslag till beslut är baserad på preliminär uppgift. Ej 
fördelat belopp samt eventuella rester och återföringar beslutas av allmänna 
utskottet i samråd med Länsstyrelsen när Sorsele kommun fått sin redovisning 
av totalt beslutsutrymme. 
 
Beslutsunderlag 
Utredarens tjänsteutlåtande 2021-09-28 
Förlag till handlingsplan bygdemedel 2022 
 
Förslag till beslut 
Utredaren föreslår att handlingsplanen godkänns och skickas till Länsstyrelsen 
Västerbotten för beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 119   Dnr 2019/430-292 
 
Investeringsprojekt – Arena Sorsele 
 
Allmänna utskottets beslut 
- Ärendet ska kompletteras med ett tjänsteutlåtande inför kommunstyrelsens 


sammanträde. 
- Inför kommunstyrelsens sammanträde ska ärendet kompletteras med en 


beskrivning av hur detta slår på framtida driftskostnader och den 
underhållsskuld som finns i nuvarande idrottshall. 


 
Ärendebeskrivning 
Frågan kring en ny idrottshall i Sorsele har pågått under många år med 
varierande intensitet och med olika förslag där kostnadsberäkningar och 
ritningar har tagits fram. Nuvarande utredning har valt att endast i vissa delar ta 
hänsyn till tidigare planer och ritningar.  
 
Sorsele kommun har i ett tidigare skede varit i kontakt med Strömsunds 
kommun och kommunchef Christer Normark har för kommunstyrelsen 
presenterat hur Strömsund löst finansiering av deras byggnation av en 
multiarena, Engconhallen. Det arenabygget visar att det är fullt möjligt att 
genomföra ett bygge av en multihall för under 20 miljoner kronor. De hade 
kostnaden i fokus med en begränsning på 20 miljoner kronor i budget, vilket 
innebar prioriteringar och välja bort vissa delar. De valde exempelvis bort en 
mellanvägg i hallen som uppskattningsvis skulle kostat 1,5 – 2 miljoner kronor 
ytterligare. 
 
Beslutsunderlag 
Muntlig information kommunchef och chef utveckling 
Utredning 2021-10-05 
Kommunstyrelsen 2021-04-14 § 64 
 
Förslag till beslut 
Pia Sjöberg (s) – Ärendet ska kompletteras med ett tjänsteutlåtande inför 
kommunstyrelsens sammanträde. 
Kjell Öjeryd (v) – Inför kommunstyrelsens sammanträde ska ärendet 
kompletteras med en beskrivning av hur detta slår på framtida driftskostnader 
och den underhållsskuld som finns i nuvarande idrottshall. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att båda förslagen också blir allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Utredare 
Kommunstyrelsen 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 120   Dnr 2021/514-100 
 
Handlingsplan för införandet av flickor och pojkars rättigheter. 
Ett stärkt barnrättsarbete för intern styrning och ledning i 
Sorsele kommun 
 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
- Anta handlingsplanen för införandet av flickor och pojkars rättigheter. Ett 


stärkt barnrättsarbete för intern styrning och ledning. 
- Samtliga nämnder ska utifrån sina förutsättningar utarbeta arbetssätt att 


lyssna in barns och ungas åsikter i frågor som berör dem och informera dem 
om sina rättigheter.   


- Kunskap och statistik om barn och ungas levnadsvillkor används som 
underlag för verksamhetsutveckling, prioriteringar och beslut. 


- Checklistan ska användas i verksamheternas praktiska arbete. 
 
Ärendebeskrivning 
Sverige ska uppfylla förpliktelser i FN:s konvention om barnets rättigheter, 
även kallad Barnkonventionen. Den innehåller bestämmelser om mänskliga 
rättigheter för barn. All offentlig verksamhet har ansvaret att möjliggöra 
förbättrade uppväxtvillkor så att varje flicka och pojke oavsett vem man är, var 
man kommer ifrån eller funktionsförmåga ska kunna känna sig trygga och ges 
de allra bästa förutsättningarna för att utveckla sin potential, att växa som en 
fritt tänkande människa och kunna delta på egna villkor i 
samhällsutvecklingen. 
 
Den 1 januari 2020 blev FN:s konvention om barnets rättigheter  svensk lag. 
Lag om förenta staternas konvention om barnets rättigheter. Barnkonventionen 
kräver att barnets bästa ska uppmärksammas, analyseras och utredas i alla 
beslut som rör barn. Med barn avses varje människa under 18 år. Barn är 
rättighetsbärare i ett förebyggande arbete med rätt till jämlik hälsa. 
 
Under 2021 bjöd Länsstyrelsen i Västerbotten tillsammans med Region 
Västerbotten in till barnrättsstrateg utbildning med omfattning av fyra heldagar 
med utbildare Marie Lundin Karphammar (SKR) och Charlotte Palmstierna. 
 
Målgrupp var personer som arbetar på strategisk nivå med barnfrågor i länets 
kommuner och region. För att upprätthålla arbetet efter utbildningens slut 
erbjöds samtliga kommuner två platser men endast en har nyttjats. Utifrån 
pågående pandemi har utbildningen genomförts digitalt 
 
Beslutsunderlag 
Folkhälsosamordnarens tjänsteutlåtande 2021-10-05 
Förslag till handlingsplan 
Barncheckanalys     Forts. 
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Justerandes sign Utdragsbestyrkande 


Au § 120, forts. 
 
Förslag till beslut 
Folkhälsosamordnaren föreslår att kommunfullmäktige antar handlingsplanen 
för införandet av flickor och pojkars rättigheter. Ett stärkt barnrättsarbete för 
intern styrning och ledning. Samtliga nämnder ska utifrån sina förutsättningar 
utarbeta arbetssätt att lyssna in barns och ungas åsikter i frågor som berör dem 
och informera dem om sina rättigheter. Kunskap och statistik om barn och 
ungas levnadsvillkor används som underlag för verksamhetsutveckling, 
prioriteringar och beslut. 
Inger Stenlund (v) – Checklistan ska användas i verksamheternas praktiska 
arbete. 
 
Beslutsgång 
Ordförande finner att det endast finns ett förslag till beslut vilket också blir 
allmänna utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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